
z p rz e p r o w a :z::;?f; 
"ołu "i 

i p u a t i 
",,. 

inad rozwiązaniami pzyjętymi w. pĄe*ći" .iijii'o,,qo pt",,
z a g o s p o d a row a n i a p rzestrze n n e c, o
dla wsi Miłków W gminie Podgórz|yn

rozwiązaniami w projekci" ,.i",|/31t,ai,. uwarunkowań i kierunkÓWzagospodarowania pzest|zennego dla Wsi Miłków w Gminie iiagonyn
protokół został Soorzadzonv W dniJ 13 pazdzie|,]ika 201'lr ' W U.zedzie Gm ry w
|:dgói.yi'i" przez P Andizeja Proczka _ głóWnego 

"p""1"ii"Ę 
al' ouoi*ni"t'" igospodarki przestrzennej.

|^a.!:9:!?W|e ańl 20 ust' 1 ustawy z dnia 27 marca 2oo3|' o p|anowaniu izagospodarowanju przestrzennvm (Dz U' z 2oo'g| ' ' Nr 80' póz' 71z ).e znianami) w dniu
::_111!:?:1,!? ?T1r. pr.zeprowadzono dy"r,"";i irori"-{"uia' |o.iu7filri,nrrrr,plzy]ętyrnIW projekcie mie|scoweoo olanu zagospodarowania przestrzennego ota wsiMiłkóW W gm inie Podgórzyn

Na dyskusj; obecni byli:
- osoby wg załączonej |isty obecności:

Głos w dyskusji zabrati:
1. Pan l\4arek piwowarski,
2. Pani Anna Podworska l\richalak.
3. Pan Andrzej Proczek,
4. Pan Roman Witek
5. Pan Koreiian Koperwas
6' Pani Kamila Bi|ińska
7' Pan A|an Pruszyński
8' Pan Krzysztof Pruszyński

Zagadnienia poruszone w dvskusii.
1. Pan |!4arek Piwowarski _ żastęica Wójta Gminy Podgórzyn - otworzył dyskus]ę orazprzedstawił osoby, które zź
^ zagospodarowani" p..""t,.unn"gxTlxl"'"1.|1,*uł|'nno.o*"n'"' projektu p]anu
z. ts.an| Ąnna Podworska _ |V]jcha|ak _ głóWny projektant p|anu i studium przedstaw]łagłÓWne informacje dotyczące projektu 

.miejścowegó 
planu 

-,"go"poo".o""n'"
pzestrzennego d|a Wsi MiłkóW oraz projektu zmiany studium ilwarunt<owań i
!:e]1l1óW 'Zasospodarowania przestrzenńego al" 

"j"i-.vltl.j* iizeostawiaią"charakterystykę terenu' przyjęte rozw|ązama otaz uwarunkowania formaino -prawne.
3. Po dokonaniu p|ezentacji V,1r'y' opracowań' urbanistycznych przystąpiono do dyskus]loń|ic.z']ej Uozie'ajac atosu przybyłym zainteresowanyn :3.'l. Pani Kami|a Bi|ińska oraz Pan Kore|ian Kóperwas oświadczy|| ze są Wposiadaniu prawomocnej decyzji o warunkach fabudowy z 2a1a;, d|a działkinr 505/1 na usytuowanie dWóch budynkóW bIiŹniaczy"t,. 

"i'"l."ito.!.q"-"..onomJczno-usługowym z czego jeden ma bVć budynkiem oow,oconym izw';ffii lr na gtowie''Zwrócili ' s|ę z prośbą o t<orełĘ zapńów * pl""" 
"ń"zl*iłi"ffi ' 

"*,ouoo*"n'"
dwoch budynkÓW na działce, W tym ,'odwróconego,' dornku' Pijn zezwu,a ouoowę
]ednego budynku na jednej działce'



odp: Pani Anny Podworskiej _ Michalak: Proszę wnieść uwagę do projektu p|anu.
która zostanje rczpa||zona za|ządzeniem Wójta Gminy PodgóŻyn. Budynek o
okreś|onej fo|mje Wpływa na krajobraz, d]atego by nie powstała zabldowa
rozdrobniona W typie domkóW |ekreacyjnych niezbędna Wprowadzono W pro]ekce
planu og|aniczenie do jednego budynku na jednej działce' W ce|u uwzg|ędnienia
uWagi niezbędne będzie uzyskanie opinii konserwatora zabytkóW gdyż dzlałka
zLokaIizowana jest W sąsiedztwje zabytku . ruiny kośc!oła poewangeIickiego'
3.2. Następnie głos Zabrał Pan Roman Witek ośWiadczając' że buduje na działce nr
133/54 s]ed]isko rok)icze z budynkiern gospodarczym' na co uzysKał W ma]u Dr.
pozwo|enie na budowę. Na działce na której buduje siedIisko chciałby WybudowaĆ
bUdynek usłUgowy natomiast W pIanie dopuszczaIne sąjedynie dwa budynki Wnosi
róWniei o powiększenie po|a Wyznaczonego pod ' 'gniazda zabudowy''
nieprzekracza|nymi l iniami zabudowy na działce nr 133/54 i na działce nr 133/50'
odp: Pani Anny Podworskiej - |V]icha|ak: Proszę sporządziÓ pismo z uwagą by nie
było IimitóW budowy budynkóW' by mógł być jeszcze jeden bUdynek Wjęce]'
3.3. Pan Witek' oświadczył, ze |inia zabudowy wyznaczona na jego działce W
projekcie planu przebiega dla niego niekorzystnie.
odp: Pani Anny Podworsk|ej _ |\'4icha|ak: Proszę Wnieść uwagę by |jnia Zabudowy
przebiegała W ok|eślony p|zez Pana sposób' Proszę o dołączen]e załąazn|ka
graficznego
3.4. Pan Roman Witek oznajmił, ze chce wykopac staw i czy są jakieś og|aniczen|a
w zapisach projektu Planu.
odp: Pani Anny Podwo|Skiej _ Micha|ak ] Wody na tym te|enie są przewldziane
3'5. Pani Anna Podworska - |\,łicha|ak zwróc]ła Się do uczestnikóW dyskus]l o to' aby
składali Wnioski dot. pIanu' kióre jeżeIi będzie to możLiwe zostaną uwzgIędnione '
3.6' Pani Kami|a Bi|ińska zapytała' czy W projekcie p|anu uwzg|ędniono budowę sieci
wodocią9oWej'
odp' Pani Anny Podworskiej - Micha|ak: P|an dopuszcza rozbudowę sieci
inf|astruktury technicznej' Warunki Wpięcia do sieci Wodociągowej określa jej

zarządca _ Karkonoski system WodociągóW i KanaIizacjiW |V]ysłakowicach'
3.7. Pan Roman Witek zadał pytanie o przebieg p|ojektowanej obwodnicy
WojeWódzkiej n| 366'
Pani Anna Podwo.ska - Micha|ak przedstawiła na planszy graficznej projektu
przebieg obwodnlcy.

drog

planu

Ustalenia z dyskusji:
Poinfomowano zebranych o terminie Wyłożenia projektu pIanu do Wg|ądu pubILcznego
oraz ie|min]e ifomie Składania uwag Wraz z ewentuaInymi posiadanymi uzyskanym
Wcześniej uzgodnieniamj' zaśWiadczeniami decyzjami itp.

Protokół Sporządzono W irzech egzempIarzach
1) d|a Wójta Gminy Podgórzyn'
2) do ookLn'entac-i pla'rrstycznej.
3) do pub|icznego Wglądu'
4) Protokół zawiera 2 sirony'

Podgórzyn. dnia 13 paŹdziernika 2011r'
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